
استاندار تهران:

با همراهی مردم و تصمیمات اتخاذ شده، 

آلودگی هوا پایین خواهد آمد

گزارش تصویری؛

مراسم عزاداری ایام فاطمیه 

با حضور رهبر انقلاب

وزیر جهاد کشاورزی در پرسش و پاسخ دانشجویان دانشکدگان کشاورزی ومنابع طبیعی دانشگاه تهران؛

دست از مسیر عدالتدست از مسیر عدالت
 و شفافیت برنمی داریم  و شفافیت برنمی داریم 

روزنامه
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مشترکان غیرفعال همراه اول با فعال سازی سیم کارت خود طی یک هفته، می توانند ۱۰ گیگابایت اینترنت هدیه دریافت کنند.
به نقل از اداره کل ارتباطات شرکت ارتباطات سیار ایران، همراه اول به منظور استفاده بهینه از منابع محدود شماره و تکریم مشترکانی 

که سیمکارت هایشان بیش از ۶۰ روز غیرفعال بوده است، طرح ویژه ای با ارائه ۱۰ گیگابایت اینترنت هدیه راه اندازی کرده است.
براساس این طرح، پیامکی از سوی همراه اول به مشترکان مشمول ارسال می شود و فرصتی یک هفته ای در اختیار آنها قرار می گیرد تا 
با فعالسازی سیمکارت خود از اینترنت هدیه بهره مند شوند. این مشترکان پس از دریافت پیامک، می توانند با شماره گیری کد »ستاره 

۱۰ ستاره ۳۳۲۰ مربع« هدیه اینترنت خود را دریافت کنند.

فرصت بهره مندی از ۱۰ گیگابایت اینترنت هدیه برای مشترکان غیرفعال همراه اول یاد و خاطره شهدا، 
به ویژه »شهید 

احمدپناهی« که 10 
تیر 65 به مقام شامخ 

شهادت نائل گشت، 
گرامی باد

بازدید رئیس جمهور از نمایشگاه دستاوردهای فناوری و تجهیزات ایران
خبر اول

رئیس جمهور از دوازدهمین دوره نمایشگاه تجهیزات آزمایشگاهی، تست و آزمون پیشرفته ایران ساخت و نمایشگاه دستاوردهای پژوهش، فناوری و فن بازار در محل دائمی نمایشگاه های 
بین المللی تهران، بازدید کرد.

مدیر اف بی آی استعفا داد

شبکه خبری فاکس نیوز اعلام کرد که »کریستوفر رای« مدیر 
پلیس فدرال آمریکا از سمت خود کناره گیری کرده است.

را گذرانده است،  ده ساله خود  دوره  از  رای که هفت سال   
هم اکنون طی یک نشست عمومی در حال اعلام این تصمیم به 

هزاران کارمند اف بی آی در سراسر آمریکا است.
منابع آگاه روز گذشته به روزنامه »واشنگتن  تایمز« گفتند که 
آقای رای قصد دارد از مقام خود استعفا دهد، چراکه می داند 
ترامپ چهره دیگری را برای ریاست اف بی آی انتخاب کرده و 

نمی خواهد اخراج شود.
با کناره گیری رای، »پُل آبِیت« معاون کنونی اف بی آی به  عنوان 
سرپرست موقت این سازمان انتخاب می شود و با انتخاب رئیس 

جدید توسط ترامپ، آبیت نیز از اف بی آی خارج خواهد شد.
این در حالی است که آبیت قصد داشته تا اواسط سال میلادی 
آینده به  عنوان معاون اف بی آی فعالیت کند تا فرایند تحویل این 
سازمان به رئیس جدید، به صورت کامل انجام شود. اما پس از 
آنکه »چارلز گرسلی« قانون گذار آمریکایی در نامه ای به کریستوفر 
رای، خواستار کناره گیری وی و آبیت شد، برنامه های این مقام 

آمریکایی تغییر کرد.
ترامپ اعلام کرده است که »کاش پاتل« رئیس  دفتر سابق وزیر 
دفاع و مشاور ارشد سابق شورای امنیت ملی را به  عنوان رئیس 
جدید اف بی آی منصوب خواهد کرد تا این سازمان را زیر و رو 

کند.

رویترز: ده ها اسرائیلی به اتهام 

جاسوسی برای ایران دستگیر شدند

اتهام  به  دستگیری ۳۰ صهیونیست  از  انگلیسی  خبرگزاری 
»بزرگترین عملیات جاسوسی در تاریخ اسرائیل« برای ایران خبر 

داد.
 چهار منبع امنیتی رژیم صهیونیستی مدعی دستگیری تقریبا 
۳۰ صهیونیست عمدتا یهودی توسط مقامات امنیتی رژیم 

اشغالگر به اتهام جاسوسی برای ایران شدند.
در همین راستا، خبرگزاری انگلیسی »رویترز« شامگاه چهارشنبه 
به نقل از مقامات اسرائیلی مدعی شد این ۳۰ صهیونیست در 
۹ سلول مخفی برای ایران جاسوسی می کردند که »به نگرانی 
اسرائیل برای بزرگترین تلاش ایران برای نفوذ اطلاعاتی در این 

کشور )رژیم اشغالگر( دامن زده است.«
شین بت نیز مدعی شد که اهداف این افراد محقق نشده است.
ترور  مذکور،  گروه های  از  یکی  هدف  بت،  شین  ادعای  به 
دانشمند هسته ای رژیم صهیونیستی و هدف دیگر گروه ها 
کسب اطلاعات درباره پایگاه های نظامی و پدافندهای هوایی 

رژیم اشغالگر بوده است.
هفته گذشته نیز شین بت و نیروهای امنیتی رژیم صهیونیستی 
مدعی شدند که پدر و پسری اسرائیلی جزئیات تحرکات ارتش 

رژیم اشغالگر در جولان اشغالی را منتشر کرده اند.
چهار مقام صهیونیستی نیز در گفت وگو با رویترز مدعی شدند 
که سرویس اطلاعات ایران در ۲ سال گذشته درحال استخدام 

شهروندان اسرائیلی برای جاسوسی در ازای پول بوده است.
ارشد  مقامات  از  یکی  بن حنان«،  »شالوم  راستا،  در همین 
سابق شین بت، با اشاره به تعداد شگفت انگیز شهروندان رژیم 
صهیونیستی که آگاهانه موافقت کردند با جمع آوری اطلاعات 
یا برنامه ریزی خرابکاری و حملات برای ایران علیه این رژیم کار 

کنند، گفت: »این اتفاق بزرگی است.«
به ادعای رویترز، ایران از طریق شبکه های اجتماعی شهروندان 
و شهرک نشینان رژیم اشغالگر را برای جاسوسی علیه این رژیم 

استخدام می کند.
به اذعان رویترز نیز مقامات رسمی رژیم صهیونیستی و ایرانی 
تاکنون به درخواست این خبرگزاری برای اظهارنظر پاسخ نداده اند.

بین الملل

 

 

استاندار تهران ابراز امیدواری کرد با همراهی مردم و 
تصمیماتی که اتخاذ شده است، وضعیت شاخص های 
آلایندگی پایین بیاید و تهران در شرایط بهتری قرار گیرد.
هوا  آلودگی  به  اشاره  با  معتمدیان  محمدصادق   
بالا  دلیل  به  گذشته  هفته  در  کرد:  اظهار  تهران  در 
تهران  استان  سطح  در  آلایندگی  شاخص های  رفتن 
استان  مردم  سلامت  حفظ  جهت  در  را  تصمیماتی 
اتخاذ  آلودگی هوا  تهران در کمیته شرایط اضطراری 
کردیم که شامل تعطیلی مدارس و همینطور تعطیلی 
برخی از ادارات به صورت ۵۰  یا به صورت کاری بود 
و محدودیت هایی برای گروه های سنی و گروه های 

آسیب پذیر در واقع تعیین کردیم.
وی ادامه داد: خداراشکر با همراهی مردم استان و بر 
اساس پایش سازمان محیط زیست استان وضعیت 
شاخص آلودگی هوا بهبود پیدا کرد اما همچنان نیاز 

داریم مردم همراهی کنند تا برنامه هایی که در این 
زمینه تدوین شده به نتیجه برسد.

استاندار تهران اضافه کرد: با توجه به پیش بینی های 
سازمان هواشناسی و افزایش سرما در هفته آینده نیاز 
است که مردم در بحث محدودیت و مدیریت مصارف 
باشند. سوخت های  داشته  را  لازم  سوختی همراهی 
اثر  تهران  استان  در سطح  هوا  آلایندگی  در  فسیلی 
دارند و  ان شاءالله با همراهی مردم و اصحاب رسانه 
کاهش مصرف و مدیریت مصرف در دستور کار قرار 
گیرد. امیدواریم با مجموعه تصمیماتی که در بعد کلان 
گرفته می شود و همینطور همراهی مردم بتوانیم از این 

پیک شرایط سخت عبور کنیم.
وی در پایان گفت: قطعاً با تدابیر و تمهیداتی که انجام 
شده روز به روز با همراهی مردم عزیز شرایط بهتری 

خواهیم داشت.

از  روسیه  نیروهای  عقب نشینی  از  خبری  منابع 
پایگاه های نظامی مستقر در سوریه خبر دادند.

از  روسیه  نیروهای  کرد  گزارش  المیادین  خبرنگار 
پایگاه های نظامی مستقر در سوریه عقب نشینی کرده و 

در دو پایگاه در ساحل متمرکز شدند.
منابع  از  نقل  به  تاس  خبرگزاری  رابطه  همین  در 
پایگاه های  مورد  در  روسیه  کرد  گزارش  دیپلماتیک 
نظامی این کشور از رهبران جدید سوریه ضمانت های 

امنیتی موقت دریافت کرده است.
پیشتر تاس به نقل از منابع دیپلماتیک گزارش کرده 
بود روسیه در حال مذاکره با مقامات جدید سوریه برای 

حفظ پایگاه های خود در طرطوس و حمیمیم است.
روزنامه اشپیگل هم به نقل از یک تحلیل نظامی داخلی 
آلمان نوشت: »روسیه تمام آمادگی ها را برای تخلیه 

پایگاه های نظامی خود در سوریه انجام می دهد«.

نوشت:  آلمان  دفاع  وزارت  از  یادداشتی  در  اشپیگل 
ناوگان دریایی روسیه قبلا بندر طرطوس سوریه را ترک 

کرده است.
که  داد  گزارش  منابع  از  نقل  به  بلومبرگ  دیروز، 
»مذاکراتی بین مسکو و رهبری جدید سوریه در مورد 
حفظ بندر طرطوس و پایگاه حمیمیم در جریان است«.

بر اساس گزارش های منتشر شده توسط وب سایت 
ابتدای  در  روسیه  غربی،  منابع  از  ریپورت«  »کلش 
دارایی های  اسد،  رژیم  سقوط  از  قبل  جاری،  ماه 
دریایی خود را از بندر طرطوس سوریه تخلیه کرده 

بود.

استاندار تهران: با همراهی مردم و تصمیمات اتخاذ شده، آلودگی هوا پایین خواهد آمد

عقب نشینی روسیه از پایگاه های خود در سوریه
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رئیس دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران 
با بیان اینکه توسعه کمی دانشگاه ها ضربه بزرگی به کشور 
زد، گفت: این ضربه در بخش کشاورزی به دلیل عدم وجود 

عرصه مناسب بیشتر بوده است.
به گزارش روابط عمومی دانشکدگان ،دکتر سید محمدعلی 
ابراهیم زاده موسوی ظهر دوشنبه در نشست وزیر جهاد 
کشاورزی با هیئت رئیسه و رؤسای دانشکده ها در کرج 
که  است  دلایلی  از  یکی  دانشگاه ها  کمی  توسعه  افزود: 
رشته های کشاورزی کارکردهای خود را از دست داده اند که 

این دانشکدگان نیز از مسیر خود خارج شده است.
وی با اشاره به اینکه دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی 
قدیمی ترین مجموعه علمی در حوزه کشاورزی است که از 
سال ۱۲۷۹ با نام مدرسه فلاحت کار خود را آغاز کرده اند، اظهار 
کرد: مأموریت محوری دانشکدگان کشاورزی در جهت امنیت 

غذایی کشور، تولید محتوا، الگوسازی و نمونه سازی است.
دکتر ابراهیم زاده موسوی با بیان اینکه این دانشکدگان برای 
نمونه سازی عرصه ها و سرمایه های محدودی دارد، گفت: 
در این مسیر نیاز به منابعی داریم که با همکاری با بخش 

خصوصی میسر می شود.
وی مسیر رسیدن به امنیت غذایی را پیچیده دانست و افزود: 
این مسیر در تولید نهاده ها، تولید دانش و محصولات پایه 
و پشتیبان و بهره برداری مناسب از منابع خلاصه می شود 
که در بهره برداری مناسب از منابع همچون آب، پایداری 
منابع آب و استفاده مناسب از نهاده های کود و سم کمتر 

کار شده است.
دکتر ابراهیم زاده موسوی با تاکید بر اینکه این دانشکدگان در 

مرزهای دانش حرکت می کند، تصریح کرد: این دانشکدگان 
در این سال ها موفق به کسب افتخارات زیادی در سطح ملی 
و بین المللی شده ضمن اینکه در حوزه امنیت غذایی طبق 

فرمایشات مقام معظم رهبری در کنار دولت هستیم.
وی یکی از تأکیدات مقام معظم رهبری را امنیت غذایی 
این  در  و گفت:  دانست  بنیان  دانش  و کشاورزی  پایدار 
خصوص در حوزه آموزش و پژوهش باید چرخش درستی 
این  در  باشیم که  آینده کشور داشته  و  نیازها  در جهت 
راستا پیشنهاداتی به نظام آموزش کشاورزی داده ایم که 
سازمان تات نیز همراه این موضوع هستند تا نیازهای حوزه 

کشاورزی در آن دیده شود.
رئیس دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران 
ادامه داد: در این مسیر عرصه های سازمان تات و وزارت جهاد 
کشاورزی را عرصه های خود می دانیم و بالعکس که باید اینها 
در کنار هم چند مسئله کلیدی بر زمین مانده را در نظر بگیرند 

و موضوعات تخصصی در هر منطقه را آغاز کنند.
وی با بیان اینکه البرز به عنوان مرکز تولید نهاده ها در نظر 
گرفته شده است، اضافه کرد: چند وقتی است که موضوع 
ایجاد دهکده نوآوری در البرز دیده شده تا البرز به عنوان دره 
تولید بذر و نهاده های کشور مطرح شود که این ظرفیت و 

پتانسیل در این دانشکدگان وجود دارد.
رشته های  بهتر  کارکرد  برای  اساسی  راه های  از  یکی  وی 
کشاورزی در دانشگاه ها را آمایش اساسی رشته ها در کشور 
دانست که این پایش باید توسط وزارت جهاد کشاورزی 

انجام شده تا نیازها در مناطق مختلف قطب بندی شود.
دکتر ابراهیم زاده موسوی نمونه این آمایش و قطب بندی 

میوه های  تخصصی  دانشکده  اندازی  راه  خصوص  در  را 
گرمسیری دانست و گفت: با راه اندازی این نمونه دانشکده 
می توان تمام مراحل تولید تا مصرف را از کشت بافت، بسته 

بندی، تولید و… را به صورت علمی آموزش داد.
افزود:  را پایگاه فناوری کشاورزی عنوان کرد و  البرز  وی 
بایستی در این استان به سمت پشتیبانی نهاده ها و علمی 

سازی کشاورزی کشور حرکت کنیم.
و  ها  دانشکده  روسای  نشست   این  در  ؛  است  گفتنی 
اعضای هییت رئیسه به ارائه عملکرد و گزارش در خصوص 
،فرهنگی  فناوری  و  پژوهشی  های  درحوزه  دانشکدگان 
ودانشجویی، آموزشی ، کشاورزی و پارک علم و فناوری 

پرداختند.

رئیس دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران ؛

توسعه کمی دانشگاه ها ضربه بزرگی به کشور زد

منابع   طبیعی

 

رئیس دانشکدگان کشاورزی
 و منابع طبیعی دانشگاه تهران ؛

توسعه کمی دانشگاه ها 

ضربه بزرگی به کشور زد

رئیس دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران 
با بیان اینکه توسعه کمی دانشگاه ها ضربه بزرگی به کشور 
زد، گفت: این ضربه در بخش کشاورزی به دلیل عدم وجود 

عرصه مناسب بیشتر بوده است.
به گزارش روابط عمومی دانشکدگان ،دکتر سید محمدعلی 
جهاد  وزیر  نشست  در  دوشنبه  ظهر  موسوی  زاده  ابراهیم 
کشاورزی با هیئت رئیسه و رؤسای دانشکده ها در کرج 
که  است  دلایلی  از  یکی  دانشگاه ها  کمی  توسعه  افزود: 
رشته های کشاورزی کارکردهای خود را از دست داده اند که 

این دانشکدگان نیز از مسیر خود خارج شده است.
وی با اشاره به اینکه دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی 
قدیمی ترین مجموعه علمی در حوزه کشاورزی است که 
از سال ۱۲۷۹ با نام مدرسه فلاحت کار خود را آغاز کرده اند، 
اظهار کرد: مأموریت محوری دانشکدگان کشاورزی در جهت 
امنیت غذایی کشور، تولید محتوا، الگوسازی و نمونه سازی 

است.
دکتر ابراهیم زاده موسوی با بیان اینکه این دانشکدگان برای 
نمونه سازی عرصه ها و سرمایه های محدودی دارد، گفت: 
در این مسیر نیاز به منابعی داریم که با همکاری با بخش 

خصوصی میسر می شود.
وی مسیر رسیدن به امنیت غذایی را پیچیده دانست و افزود: 
این مسیر در تولید نهاده ها، تولید دانش و محصولات پایه 
و پشتیبان و بهره برداری مناسب از منابع خلاصه می شود 
که در بهره برداری مناسب از منابع همچون آب، پایداری 
منابع آب و استفاده مناسب از نهاده های کود و سم کمتر 

کار شده است.
دکتر ابراهیم زاده موسوی با تاکید بر اینکه این دانشکدگان در 
مرزهای دانش حرکت می کند، تصریح کرد: این دانشکدگان 
در این سال ها موفق به کسب افتخارات زیادی در سطح ملی 
و بین المللی شده ضمن اینکه در حوزه امنیت غذایی طبق 

فرمایشات مقام معظم رهبری در کنار دولت هستیم.
وی یکی از تأکیدات مقام معظم رهبری را امنیت غذایی 
این  در  گفت:  و  دانست  بنیان  دانش  کشاورزی  و  پایدار 
خصوص در حوزه آموزش و پژوهش باید چرخش درستی 
این  در  که  باشیم  داشته  کشور  آینده  و  نیازها  جهت  در 
که  داده ایم  آموزش کشاورزی  نظام  به  پیشنهاداتی  راستا 
سازمان تات نیز همراه این موضوع هستند تا نیازهای حوزه 

کشاورزی در آن دیده شود.
رئیس دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران 
این مسیر عرصه های سازمان تات و وزارت  ادامه داد: در 
جهاد کشاورزی را عرصه های خود می دانیم و بالعکس که 
باید اینها در کنار هم چند مسئله کلیدی بر زمین مانده را در 
نظر بگیرند و موضوعات تخصصی در هر منطقه را آغاز کنند.

وی با بیان اینکه البرز به عنوان مرکز تولید نهاده ها در نظر 
گرفته شده است، اضافه کرد: چند وقتی است که موضوع 
ایجاد دهکده نوآوری در البرز دیده شده تا البرز به عنوان دره 
تولید بذر و نهاده های کشور مطرح شود که این ظرفیت و 

پتانسیل در این دانشکدگان وجود دارد.
رشته های  بهتر  کارکرد  برای  اساسی  راه های  از  یکی  وی 
کشاورزی در دانشگاه ها را آمایش اساسی رشته ها در کشور 
باید توسط وزارت جهاد کشاورزی  پایش  این  دانست که 

انجام شده تا نیازها در مناطق مختلف قطب بندی شود.
دکتر ابراهیم زاده موسوی نمونه این آمایش و قطب بندی 
میوه های  تخصصی  دانشکده  اندازی  راه  خصوص  در  را 
گرمسیری دانست و گفت: با راه اندازی این نمونه دانشکده 
می توان تمام مراحل تولید تا مصرف را از کشت بافت، بسته 

بندی، تولید و… را به صورت علمی آموزش داد.
افزود:  و  کرد  عنوان  کشاورزی  فناوری  پایگاه  را  البرز  وی 
بایستی در این استان به سمت پشتیبانی نهاده ها و علمی 
در  ؛  است  گفتنی  کنیم.  حرکت  کشور  کشاورزی  سازی 
این نشست  روسای دانشکده ها و اعضای هییت رئیسه 
به ارائه عملکرد و گزارش در خصوص دانشکدگان درحوزه 
های پژوهشی و فناوری ،فرهنگی ودانشجویی، آموزشی ، 

کشاورزی و پارک علم و فناوری پرداختند.

کشاورزی و منابع طبیعی

مدیرکل امور مالیاتی مازندران از رشد ۷۰ درصدی پرداخت عوارض ارزش افزوده برای رفاه شهروندان و آبادانی استان مازندران 
خبرداد.بهرام سلطانی چهارشنبه ۲۱ آذرماه در گفت وگوی با رسانه ها اظهار کرد: در ۸ ماهه سال جاری ۱۴۱۶ میلیارد تومان از محل 
مالیات بر ارزش افزوده به حساب شهرداری، دهیاری ها، فرمانداری ها و اداره امور عشایر جهت توسعه و آبادانی استان واریز 
شد که نسبت به مدت مشابه سال قبل ۷۰ درصد رشد داشته است.وی با اشاره به تخصیص درصدی از محل مالیات بر ارزش 
افزوده به بخش ورزش و بهداشت اضافه کرد: ۴۸ میلیارد تومان از محل مالیات بر ارزش افزوده استان نیز به بخش ورزش و 

۴۰۰ میلیارد تومان نیز به بخش بهداشت تخصیص داده شد.

رشد ۷۰ درصدی پرداخت عوارض ارزش افزوده برای آبادانی مازندران

سازمان  و  بهداشت  جهانی  سازمان  مشترک  گزارش 
خواربار و کشاورزی ملل متحد هشدار می دهد مصرف 
زیاد سدیم با افزایش فشار خون همراه است و می تواند 
منجر به بیماری های قلبی ـ عروقی شود. بنابراین، یک 
فرد بالغ نباید بیش از ۲ گرم سدیم در روز مصرف کند.

کارشناسان تغذیه همچنین هشدار می دهند قندهای 
مصنوعی مواد مغذی ضروری نیستند و دریافت آنها 
باید به کمتر از ۱۰ درصد انرژی دریافتی روزانه محدود 

شود.
که  غذاهایی  عنوان  به  فرآوری شده  فوق  غذاهای 
شناخته  گرفته اند،  قرار  صنعتی  فرآوری  تحت 
می شوند و معمولا حاوی مقادیر زیادی نمک و شکر 
دهنده  مانند طعم  موادی  و همچنین  اضافه شده 

ها هستند.
مانند  شده،  فوق فرآوری  غذاهای  زیاد  مصرف 
فست فودها با تسریع پیری بیولوژیکی، افزایش خطر 

زوال شناختی و سکته مغزی و ده ها مشکل سلامتی 
کسی  اگر  وله،  دویچه  گزارش  است.به  مرتبط  دیگر 
مطمئن نیست که یک محصول غذایی به عنوان فوق 
فرآوری شده محسوب می شود یا خیر، باید برچسب های 
روی بسته  بندی های غذایی را مطالعه کند تا از مصرف 
مصنوعی،  رنگ های  و  طعم ها  مانند  افزودنی هایی 
شیرین کننده ها، روغن های هیدروژنه، نگهدارنده ها و ... 

جلوگیری کند.

نخست وزیر رژیم صهیونیستی برای دومین جلسه 
تل آویو  دادگاه  وارد  متهم  عنوان  به  محاکمه اش 

شد.
که  داد  گزارش  صهیونیستی  رژیم  ارتش  رادیو 
بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر رژیم صهیونیستی 
در دومین روز از شهادت دادن در مورد اتهام های 

فساد، وارد دادگاه مرکزی تل آویو شد. 
نتانیاهو  که  کرد  اعلام  صهیونیستی  رژیم  دادگاه 

باید سه بار در هفته در دادگاه شهادت دهد.
با  صهیونیستی  رژیم  کل  دادستانی  پیشتر 
شهادت  زمان  کاهش  برای  نتانیاهو  درخواست 

دادن در پرونده های فساد مخالفت کرده بود.

نتانیاهو در »پرونده ۱۰۰۰«، در مورد اتهاماتی چون 
در  و  ثروتمند«  افراد  از  پذیرش هدیه  و  »دریافت 
چارچوب »پرونده ۲۰۰۰« در مورد »چانه زنی با یک 
مطالب  نشر  سر  بر  دولت  مخالف  رسانه ای  غول 

حمایتی در باره وی« تحت بازجویی قرار دارد.
همچنین وی با پرونده موسوم به »پرونده ۳۰۰۰« 
درخصوص خرید زیردریایی ها و کشتی های جنگی 

از آلمان به طور غیرقانونی مواجه است.
نتانیاهو در پرونده ۴۰۰۰ مظنون به این است که 
شرکت  به  قابل  توجهی  مزایای  اعطای  ازای  در 
مخابراتی بزک و سایت واللا، به پوشش رسانه ای 

مطلوبی از خود و همسرش دست یافته است.

چطور از غذاهای فوق فرآوری شده اجتناب کنیم؟

نتانیاهو برای دومین روز راهی دادگاه شد
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وزیر جهاد کشاورزی گفت: دست از مسیر عدالت ، شفافیت 
و صادق بودن برنمی داریم، چرا که دولت چهاردهم به دنبال 

عمل به وعده ها در این مسیر است.
به گزارش روابط عمومی دانشکدگان، »دکتر غلامرضا نوری 
قزلجه« روز دوشنبه در نشست پرسش و پاسخ با دانشجویان 
دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران در 
تالار امام خمینی )ره( این دانشکدگان در کرج افزود: دولت 
چهاردهم از روز اول به شدت دنبال مدیریت و برنامه ریزی 
بوده و به مردم دروغ نگفته، بنابراین شفاف و روشن است .

وی بیان داشت: در بحث شعار وفاق ملی دولت و شخص 
رییس جمهور تاکید بر کنار گذاشتن اختلافات داشتند و در 
این وفاق قرار است هرکسی فکر سیاسی دارد برای توسعه 

کشور مشارکت داشته باشد .
نوری گفت: بنابراین برای توسعه کشور آحاد جامعه باید 
همراه شوند و دولت چهاردهم خود را نماینده کسانی می 
داند که به رییس جمهور منتخب رای دادند یا ندادند و یا 
حتی افرادی که رای ندادند نیز مدنظر دارد و خود را دوست 

تمام ملت می داند .
را  ما  آحاد جامعه فکر  دلیل نمی شود همه  افزود:  وی 
داشته باشند، بلکه باید اختلافات را کنار بگذاریم و مانع 
از کار یکدیگر نشویم، چراکه وفاق براین اساس بنا نهاده 
شده و با رقبای سیاسی با مشترکاتی که داریم کشور را 

توسعه دهیم.

 تحریم مانع رفع بسیاری از مشکلات است
در  خود  سخنان  از  بخش  این  در  کشاورزی  جهاد  وزیر 
حاشیه جلسه با سوال دانشجوی دیگری که با تشویق سایر 
دانشجویان همراه شد مبنی براینکه به اسم وفاق نباید بنزین 
را گران کرد گفت: موضوع بنزین رسما اعلام نشده که گران 

می شود .
وی تاکید کرد: درتلاش هستیم تا کالاها ارزان تر به دست 

مردم برسد و مابه تفاوت این موضوع را دولت می پردازد .
نوری با مثال پرداخت یارانه برای نان ادامه داد: افزایش 
حداقلی روی مواد غذایی مورد تاکید رییس جمهور است .

نوعی حل  به  در جامعه  ناترازی  باید  اظهار داشت:  وی 
شود بنابراین بدون حل کردن آنها مسیر توسعه قدری با 
سختی انجام می شود و حل این ناترازی نیز مورد تاکید 

رییس جمهور است.
وزیرجهاد کشاورزی در ادامه مساله اصلی کشور را تحریم 
خواند و گفت: نباید خود را منزوی کنیم و مانع حل بسیاری 

از مشکلات تحریم ها است .
رفع تحریم با حفظ عزت ایران اسلامی مدنظر است

اینکه به دنبال رفع تحریم ها هستیم افزود: رفع تحریم ها 
از شعارهای دولت چهاردهم بوده است و اصل تعامل با دنیا 
جذب سرمایه گذاری خارجی است، اما رفع تحریم با حفظ 

عزت ایران اسلامی باید انجام شود .
نوری ادامه داد: برای رفع تحریم ها باید تعامل هم از فضای 

مقابل ببینم، اگرچه بازهم عزت کشور مدنظر است .
شفافیت  را  چهاردهم  دولت  دیگر  شعارهای  از  یکی  وی 
خواند و افزود: بنا داریم بدون هیچ ملاحظه ای شفافیت 
را اجرا کنیم و در این زمینه در بخش کشاورزی در تلاش 

هستیم موضوعاتی مانند چای دبش دیگر بوجود نیاید .
وزیرجهاد کشاورزی تاکید کرد: بنابراین امضای اشخاص و 
امضاهای طلایی حذف می شود و سامانه ثبت سفارش راه 

اندازی خواهد شد.
وی یاد آورشد: ۱۵ روز دیگر این مهم را در وب سایت رسمی 
این وزارتخانه خواهید دید و فرآیندها شفاف به نمایش 
گذاشته می شود چراکه دولت چهاردهم با شعار پاکدستی 
در همه مجموعه ها ریشه های مفسدان را خشک می کند .
موضوع رفع فیلترینک با نظر رییس جمهور دنبال می شود

نوری در پاسخ به سوال یک دانشجو مبنی بر مواضع شما 
در خصوص ضد فیلترینگ چیست ؟ گفت: با این طرح در 
مجلس یازدهم مخالفت کردم و با کمک نمایندگان مجلس 
صیانت  طرح  بنابراین  شود  قانون  به  تبدیل  نگذاشتیم 
تصویب نشد و موضوع فیلترینگ اعمال شد که شخص 
رییس جمهور تاکید دارند که برای رفع آن پیگیری هایی 

انجام شود و امیدواریم به نتیجه برسد .
وی افزود: مخالفت با طرح صیانت منافاتی با نظم فضای 

مجازی ندارد حتما برای فضای مجازی مقررات دارند .
از کابران و حقوق  قرار است که  تاکید کرد: چراکه  نوری 
آنان مراقبت شود بنابراین درطرح صیانت آنچه منتج به 

فیلترینگ بوده را مورد مخالفت قرار دادم .
وی یاد آورشد: رفع فیلترینگ با نظر رییس جمهور دنبال می 

شود و این موضوع برای کشور حل خواهد شد.
ارتباط دانشگاه و بخش کشاورزی ضعیف است

وزیرجهاد کشاورزی در پاسخ به سوال دیگری مبنی بر برنامه 
هایش برای بخش کشاورزی و منابع طبیعی گفت: معتقدم 
ارتباط با دانشگاه در بخش کشاورزی ضعیف بوده، سازمان 

تات توانمندی زیادی دارد و دراین دولت ارتباط و تعاملات 
بیشتری با دانشگاه برقرار می شود .

وی در ادامه به بحث جنگل های کشور پرداخت و افزود: 
منابع طبیعی نیز باید ارتباطات بیشتری با دانشگاه ها پیدا 
کند و ازآخرین یافته ها بهره ببرد که دراین زمینه شناسایی 
کانون های آتش سوزی ضروری بوده بنابراین باید حرکت 

های متفاوت از گذشته را انجام دهیم .
وزیر جهاد کشاورزی در خصوص لایحه عفاف و حجاب نیز 
گفت: ارزشها با قانون و اجبار آن درست نمی شود بلکه با 
تبیین و امر به معروف درست می شود، بنابراین این لایحه 
ایراد و اشکالات اساسی دارد . وی اضافه کرد: عدم تناسب 
جرم با مجازات از منظر حقوقی نیز از دیگر ایرادات آن است 
به همین دلیل مخالف آن بودم اگرچه این لایحه فقط برای 
خانم ها نیست و برای لایحه مذکور باید اخذ نظر تمام 

عالمان و دانشمندان می شد اما این روند را طی نکرد .
نوری یادآور شد: جامعه ایرانی زمانی که قانون و مجلس 
اجماع  بنابراین  بوده،  عفیف  اسلام  از  قبل  حتی  و  نبود 

جامعه یک زیست عفیفانه نه ریز درمصادیق آن است .

همواره مدافع کشاورزان هستیم
وی در ادامه در پاسخ به سوالی مبنی براینکه بسیاری از 
محصولات از روسیه بازگشت داده شده است گفت: اشکال 
کار ساده بوده یکسری اطلاعات کشور روسیه از ما می 
خواست و چندبار درخواست کرده بودند و ارسال کردیم 
نداشته  مشکلی  هیچ  ما  کشاورزی  محصولات  بنابراین 

است.
نوری با بیان اینکه اعتبارات بخش کشاورزی به رغم اهمیت 
آن کم است گفت: در تلاش برای کمک به کشاورزان برای 
صادرات و تنظیم بازار آنان هستیم و در بخش برنج ، برنج 
کیفی ایران قیمت گذاری شده تا کمک به فروش محصول 

کشاورز باشد .
وی که دراین بخش از سخنان با تشویق حاضران همراه بود 
یادآور شد: صادقانه می گویم دربخش دامداری به دلیل یک 
تعداد انباشت دام که در نتیجه واردات گوشت با ارزترجیحی 
بوده مشکل داشتیم اما هیچ کشاورزی محصولش روی 

دستش نمانده است .
درحاشیه این بخش از سخنان وزیر جهاد کشاورزی با 
اعتراض دانشجویی مبنی بر اینکه آمار اشتباه به شما 
همیشه  گفت:  دارد  وجود  برنج  در  مشکل  دهند  می 
سود  به  کشاورز  محصول  تا  هستیم  کشاورز  مدافع 

عادلانه برسد.

جامعه

نوری در پاسخ به سوال یک دانشجو 
مبنی بر مواضع شما در خصوص ضد 

فیلترینگ چیست ؟ گفت: با این طرح 
در مجلس یازدهم مخالفت کردم و با 
کمک نمایندگان مجلس نگذاشتیم 

تبدیل به قانون شود بنابراین طرح 
صیانت تصویب نشد و موضوع 

فیلترینگ اعمال شد که شخص رییس 
جمهور تاکید دارند که برای رفع آن 

پیگیری هایی انجام شود و امیدواریم به 
نتیجه برسد .

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز گفت: با توجه به غلظت آلاینده و به منظور حفظ سلامت شهروندان، 

ادارات و دستگاه های اجرایی به استثنای مراکز خدماتی و درمانی استان پنجشنبه ۲۲ آذرماه تعطیل خواهد بود.

احمد افضلی تاکید کرد: این مصوبه کمیته اضطرار آلودگی هوا شامل شهرستان طالقان و بخش آسارا نیز می شود.

به علت آلودگی هوا طی روزهای گذشته کلاس درس مدارس و دانشگاه ها به صورت غیرحضوری برگزار شد.

ادارات استان البرز تعطیل شد

وزیر جهاد کشاورزی در پرسش و پاسخ دانشجویان دانشکدگان کشاورزی ومنابع طبیعی دانشگاه تهران؛

دست از مسیر عدالت و شفافیت برنمی داریم 
داستان جلد

وفاق یعنی قبول کنیم

 در بخش هایی از کشور 

ناتوانی  وجود دارد

باید  اینکه همه  وزیر جهاد کشاورزی گفت: وفاق یعنی 
قبول بکنیم که ناتوانی هایی در بخش هایی از کشور وجود 
دارد و کسانی که اهل وفاق هستند به یک درک و فهم 

مشترکی از این موارد می رسند.
به گزارش روابط عمومی دانشکدگان، غلامرضا نوری قزلجه 
در  که  دانشجو  روز  گرامیداشت  آئین  در  دوشنبه  عصر 
دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران که 
در تالار امام خمینی این دانشکدگان برگزار شد ، افزود: 
دولت چهاردهم بر روی عدالت، شفافیت، کار عقلانی و 
بر  تاکید داشته و  از علم، فن و تخصص  کمک گرفتن 

همین مدار هم حرکت خواهد کرد.
دانشگاهیان  و  دانشجویی  تشکل های  خصوص  در  وی 
و  دانشجویی  تشکل های  که  معتقدم  من  کرد:  اظهار 
دانشگاهیان به ویژه دانشجویانی که دغدغه کشور و آینده 
آن را دارند به عنوان بهترین کنترل کننده و ناظر بر عملکرد 

ما هستند.
نوری قزلجه ادامه داد: مسیر حرکت ما در مسیر شعارهایی 
کند،  عمل  آنها  به  که  است  بنا  و  داده  دولت  که  است 
دانشجویان  با  ما  تعامل  دولت،  این  تعامل  بنابراین 
دانشجویی  تشکل های  قاطبه  و  دانشجویی  جنبش  با 
همین گونه خواهد بود و ما این را قبول داریم که شما 
نقد، نظارت، بررسی، مطرح و انتقاد کنید و جاهایی که 
احساس می کنید که از شعارها، وعده ها و آن تکالیفی که 
برعهده داریم، به انحراف می رویم همان جا تذکر بگیریم و 

ما این گونه تعامل را خواهیم داشت.
 وی با تاکید بر حمایت دولت از حرکت های روشنگرانه 
روشنگرانه  فعالیت های  از  کرد:  اظهار  دانشجویان 
دانشجویان و نقدهایشان حمایت و استقبال می کنیم و 
این سیاست و مسیری است که ما در دولت چهاردهم 

پیشرو داریم.
وزیر جهاد کشاورزی خاطر نشان کرد: در حوزه وفاق هم به 
نظر می آید که قدری باید روی آن تأمل کرد و توضیح داد 
عده ای از این وفاق به عنوان سهم بری در پست های دولت 
یاد می کنند، وفاق یعنی معضلاتی را که الان داریم باید 
در مورد آنها به یک تفاهم برسیم، وفاق یعنی اینکه همه 
باید قبول بکنیم که ناتوانی هایی در بخش هایی از کشور 
وجود دارد و کسانی که اهل وفاق هستند به یک درک و 

فهم مشترکی از این موارد می رسند.
نوری قزلجه در ادامه در خصوص امنیت غذایی تصریح 
کرد: امنیت غذایی یک موضوع بسیار مهم و پیچیده ای 

است و در امنیت کشور نباید خیلی ساده بنگریم 
وی یکی از ویژگی های قانون اساسی را خودکفایی عنوان 
کرد و گفت: تاکید بنیان گذار کبیر انقلاب اسلامی روی 
معظم  مقام  تاکید  مورد  روزها  این  و  است  خودکفایی 
رهبری هم است و پس ما باید در گفتمان داخلی هم 
امنیت  زمانی می توانیم  و  را کامل کنیم  امنیت غذایی 
را  کشورمان  تجاری  تراز  که  کنیم  صد  در   ۱۰۰ را  غذایی 
در حوزه کشاورزی مثبت کنیم و این بدان معناست که 
با مزیت نسبی تولید کنیم که در نهایت منجر به تبادل 

تجاری هم شود. 
برداری  بهره  به  ما  امید  اینکه  به  بااشاره  قزلجه  نوری 
مناسب از منابع طبیعی و زمینی است، افزود: به امید 
بهره برداری درست و صحیح از آب، خاک، و … می توانید 
تولیدات منحصر به فردی داشته باشیم و حتی با مصرف 
آب کمتر می توانیم محصولات بیشتری را تولید کنیم و با 
این امید و استفاده از همین روش های درست می توانیم 

بگوییم، که ما می توانیم. 
الان  کشور  همین  در  داد:  ادامه  کشاورزی  جهاد  وزیر 
نزدیک یک میلیارد دلار برای میوه های گرمسیری هزینه 
از  کردیم  ریزی  برنامه  و  شوند  کشور  وارد  که  می کنیم 
همان آب های شیرینی که به خلیج فارس می ریزد ظرف 
مدت زمان چهار سال ما می توانیم حداقل موضوع مورد 
نیاز کشور را که نزدیک ۷۸۰ میلیارد دلار برایش هزینه 
می کنیم را تولید کنیم و به سادگی بدون اینکه به منابع 

ما هم آسیبی برسد.

جهاد کشاورزی
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گزارش تصویری؛

مراسم عزاداری ایام فاطمیه با حضور رهبر انقلاب
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گزارش تصویری؛

دومین شب مراسم عزاداری ایام فاطمیه هیات رزمندگان اسلام
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